
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 20. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 337

Hvad vil ministeren gøre på kort sigt for at afhjælpe situationen, hvor kvoten

for tandklinkassistentuddannelsen sandsynligvis vil være opbrugt i juli 2018,

hvilket vil betyde, at tandlæger i bl.a. Nordvestsjælland vil mangle tandklini-

kassistentelever ganske snart, hvilket beskrives i artiklen ”Stop men legen er

god”, Nordvestnyt Kalundborg den 16. juni 2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus

Horn Langhoff (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Langhoff@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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